
 
 

Protokoll 

 

Styrelsemöte Kalmar Båtklubb 
 

Styrelsemöte nr 6, för verksamhetsåret 2022-2023 

Måndag 2023-05-08 kl 18.30 i klubbstugan 

Närvarande: Christer Jennemyr, Kent Olofsson, Thomas Mattson, 

Mattias Håkansson, Karin Ohlsén, Olof Jernold och Margareta 

Karlsson. 

 Frånvarande: Mats Tegman 

§6.1 Mötets öppnande. 

Christer förklarade mötet öppnat. 

§6.2 Föregående protokoll/ Olof 

Föregående protokoll godkändes. 

§6.3 Justering av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 

§6.4 Lägesrunda 

Halkrisk p.g.a. olja på/under plåt vid F-bryggan, kommunen åtgärdar. 

§6.5 Rapporter 

a) Ekonomi, nya medlemmar/Kent 

Ekonomin är fortsatt god. 

 

b) Varvet/Mattias 

Städdag genomförd med god uppslutning. 

 

c) Nyhetsbrev/Christer 

Nytt brev är inplanerat med information om sommaraktiviteter. 

 

d) Festkommittén/ Sommarkväll 2/6, Midsommar  

Sommarkvällen är inplanerad. Planering inför midsommar är påbörjad. 



 

 

e) Stuguthyrning/Christer 

Beläggningen är mycket god. 

 

f) Sjösättning/Torrsättning/ Olof 

Första sjösättningen gick bra, 8 båtar sjösattes. Nästa är inplanerad med 10 båtar. 

Kranförarboden avvecklas efter påtryckning från serviceförvaltningen. 
 

§6.6 Diskussion  

6.6 a) Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Info om nuläget och vidare beslut utifrån den 

Kontakt har tagits med styrelsen för serviceförvaltningen. Ärendet ligger 

för slutbehandling hos länsstyrelsen. 

 

6.6 b) Avisering av medlemsavgift/Kent/Christer 

Lägesrapport 

Tre återstår som vi räknar med inte kommer att förnya medlemskappet. 

 

6.6 c) Kassörsuppdraget/Kent/Thomas/Christer 

Omfördela och lätta på uppdragets arbetsuppgifter. 

Nya rutiner är införda, punkten avslutas.  

 

6.6 d) Handbok/Thomas 

ev Varvetinfo på hemsidan 

Vidare diskussion om detta tas i samband med omarbetning av 

hemsidan, punkten avslutas. 

 

6.6 e) Hemsidan och e-postadresser/Thomas 

Bör vi uppdatera hemsidan till en modernare layout?. Ev inlogg till 

känsligare info. E-postadresser till klubben. Vi fortsätter med fler tankar 

kring arbetet. 

Styrelsen beslutar att anlita Arrow picture. De ska återkomma med 

förslag. 

 

6.6 f) Utvecklingssamtal styrelsemedlemmar/Thomas 

Thomas kan hålla i detta genom att prata oss samman och vässa våra 

kompetenser. 

Samtalen kommer att vara avslutade inom kort, punkten avslutas. 

 

6.6 g) Annonsörer på hemsidan och i nyhetsbreven. /Christer 

Lägesrapport 



 

Annonsörerna kommer fortsatt att erbjudas att bidra med presentation 

av sitt företag i nyhetsbrevet. Punkten avslutas. 

 

6.6 h) Kalmar Waterexpo/ Christer, Mattias 

Läget inför 

Lite tomt med medlemmar i vårt tält. De som har tid får gärna höra av 

sig till Christer. 

 

6.6 i) Provapå segling/motorbåt/Thomas 

Intresseanmälan för att prova på tas in på Waterexpo. Inga tider bokas 

in. 

 

6.6 j) TV och projektor, Handhavande/Manual/Kent 

Ny TV är nu införskaffad. Möjlighet finns att visa presentationer på den. 

Manual för hur man kopplar upp sig mot TV’n ska tas fram. 

 

6.6 k) Båtbottenmätning/Thomas,Christer 

Information finns på hemsidan. Vi kommer att skicka två personer på 

utbildning så att vi kan erbjuda mätning.  

 

§6.7 Övriga frågor, 

a) Matta att lägga i tältet vid klubbstugan kommer att införskaffas. 

b) Diskussion fördes om viss ommöblering i klubbstugan. 

§6.8 Nästa möte 

Fredag den 9/6 18:00 på Visionsvägen. 

§6.9 Avslutande 

Christer förklarade mötet avslutat. 

 


